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GRINDSTED BADMINTONKLUB 
7200 GRINDSTED 

t 

    

 

Referat fra bestyrelsesmøde  

Den 15. december 2011 Kl. 17.00 hos Mie Hovmøller 

Punkter på 

dagsordenen: 

Referatnotater: To do 

Deltagere: Tilstede: 
Erik Thøgersen(ET) formand 

Karsten Westergaard(KW) næstformand 

Lars Mikkelsen (LM) USUformand 

Mie Hovmøller (MH) kasserer 

Lene Bjerre (LB) sekretær 

Kurt Elbæk (KE) kontor 

Casper Gade (CG) UDUformand 

Jane Thomsen (JT) SSUformand 

Kaj Kristensen (KK) MSUformand 

 

Afbud: % 

 
                                                                                                      

 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

 
 

2. Godkendelse af 

referat fra d.17/11-11  

Godkendt  

 

3. Opfølgning fra 

seneste 

bestyrelsesmøde 

 

Der er nu sørget for både lys og indgangsskilt ved Hedehallen 
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4. Siden sidst, 

orientering fra 

formanden 

 

Fremtidens badminton kan læses på DBF´s hjemmeside. 

Spændene læsning. www.badminton.dk/cms/?&pageid=4794 

Bl. a. omhandlende mål og værdier for fremtiden, samt 

aktiviteter. 

 

Der har været årsmøde i kredsen. Hele strukturen skal laves 

om, så alle kører efter samme retningslinjer. Ekstraordinært 

møde afholdes i januar, hvor man kan få indflydelse på de 

beslutninger der skal tages. 

 

Alle 

interessere

de 

 

 

 

 

 

 

5. Nyt fra 

kassereren 

Regnskab fremlagt og gennemgået. Økonomisk status følger 

budget.  

Det skyldes bl. a. også, at der ikke har været udgifter til 

klubfest og klubtur. Sommerlejr udgifter også reduceret og 

boldbudget er fulgt. (Vi har bl.a. fået 45 rør bolde gratis i år) 

 

 

 

 

6. Bestyrelse og 

udvalg til sæson 

2011/2012 

Der skal tjekkes op i de enkelte udvalg på, hvem der fortsætter 

i udvalgene til næste sæson. 

Alle 

udvalg 

 

 

7. Hjemmesiden/ 

håndbogen 

Det går rigtig fint med at få skrevet indlæg. Man kunne dog 

ønske, at der var flere forskellige der bød ind. 

Opfordring til alle holdledere m.fl. 

 

Et problem at hjemmesiden er forældet. Det skal undersøges, 

om vi kan få en opdateret udgave, der bl.a. også kan læses på 

SMART phone. Vi vil undersøge mulighederne med 

badmintonPeople og Poul. Vigtigt at vi i klubben er opdateret 

med de unges behov. 

 

Mangler stadig rettelse vedr. børneattester i håndbogen. 

 

Kraftig opfordring til alle udvalgsformænd om at ajourføre 

håndbogen. 

Alle i 

foreningen 

 

 

 

ET og KE 

 

 

 

 

ET 

 

udvalgsfor

mænd 

8. Præmiespil Udvalgsformænd opfordres til at hjælpe bestyrelsen med at 

sælge flere numre til præmiespil. 

ET sender ledige numre, samt skrivelsen ”brev til nye 

præmiespilsmedlemmer”. 

 

 

 

ET 

9. DMU Der opfordres til at reservere d. 20.-22. april for at kunne 

hjælpe ved DMU. 

Daniel har meldt sig til at være ansvarlig for aktiviteter lørdag 

aften. 

Der er fundet 2 sponsorer. Sportsmaster og Den Jyske 

Sparekasse. 

 

Se i øvrigt referat fra mødet. 

Møde igen d. 17. Januar. 

Alle i 

foreningen 

http://www.badminton.dk/cms/?&pageid=4794
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10. Magion Direktør blev Peter Meier Mortensen, der har været citychef i 

Fredericia. 

 

16./ 17. juni indvielse af Magion 

 

Driftsbestyrelse er nedsat. 7 personer. 

Neutral person ønskes ift de forskellige idrætsgrene. 

 

De har lovet Magion færdig 1. April 

 

Til mødet har vi vendt forholdene i baderummene, da de er 

dybt kritisable. Der er dog endnu ingen penge sat af til 

renovering. 

 

Det har igen været på tale, med en springgrav i Hedehallen, 

hvilket vil ødelægge mulighederne for at bruge hallen til både 

håndbold, indendørs fodbold og badminton.  

 

Det ser ud til, at vi får et kontor. 

 

 

11. Nyt fra 

udvalgene 

Seniorspillerudvalg SSU  

Vi har rigtig mange spillere i år. Endnu ikke afklaring på hvad 

løsningen bliver. 

 

Stor glæde over at Michael bliver som træner. 

 

Der kæmpes rigtig godt i holdkampene og 2. holdet klarer sig 

rigtig godt. 

Vi har dog svært ved at stille hold i december. 

 

Ungdomsspillerudvalg USU  
Vi er godt igennem holdturneringerne. Det er gået rigtig godt. 

  

Juleafslutning bliver lidt anderledes i år. Træneren holder selv 

juleafslutning, da vi ikke kunne få svømmehallen. 

 

SB evalueringsmøde afholdt. Der skal meldes tilbage til SB. Se 

sidste mødes referat. 

 

Motionsspillerudvalg MSU  

Der er talt 147 medlemmer  

 

Stor tilslutning til stævner i denne sæson. 

 

I år er der ikke basis for ældre badminton. Der var ikke nok 

tilslutning og det er derfor afsluttet. 

 

Ny sponsor skal findes til EstateCup, da Leo Kristiansen 

stopper. 
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Der skal evt. arbejdes mod, at motionshold samles i Magion på 

et hold. Alle gymnastiksalens spillere skal så ind i Hedehallen. 

Der afholdes et møde i januar, hvor vi lægger en plan for, hvad 

man ønsker, når vi får Magion. KK indkalder til møde. 

 

Der skal laves retningslinjer for medlemsregistrering inden 

næste sæson. Der indkaldes til møde 

 

Kurt Laursen slutter i aktiv onsdag. Der skal findes en afløser. 

 

Stævneudvalg STU 

Vi er færdige med denne sæsons arrangementer og har søgt 

samme stævner næste år. 

 

Der er nogen der har gjort indsigelser mod, at det var blevet 

dyrt til SparrekasseCup. Der er sendt svar tilbage til disse 

klubber. 

Det er taget til efterretning at bar-priserne er for høje. 

Der har været skuffelse over præmierne i år. 

Størrelse på tøjet var ikke tilpasset alderen. 

2. præmie skal ikke være strømper. God idé med medaljer eller 

pokaler i stedet 

 

Sponsorudvalg SPU   

Julekalendersalget er gået rigtig godt.  

Der er købt 3 ketsjere hjem i præmier. 

 

Miniton skal også have tilbuddet om at sælge julekalendere. 

Det løser sig selv, da vi allerede har besluttet, at bestille flere 

kalendere næste år. Vi kan nemt sælge flere. 

 

Bladudvalg BLU 

Der skal minimum være 48 sider i bladet ellers bliver det for 

tyndt. 

Må gerne fyldes ud med en masse billeder 

 

Uddannelsesudvalg UDU  

Det ser ikke særlig godt ud med trænere til næste år. Simon 

slutter til jul, da han skal ud og rejse. Det bliver et stort tab. 

 

Hjælpetrænerursus i DGI regi afholdt af Simon og Kasper 

Gade. Der kom 21, 11 fra GBK. Det gik kanon. 

 

DBF´s trænerudbud er ikke tilstrækkelige. Der er 8 niveauer og 

man kan ikke komme af sted. DGI og DBF er ikke samkørende 

om opgaven.  

 

Kontoret  

 

 

 

 

(KK) 

 

 

(KK) 
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Godt med afmeldinger af tider m.m. Der kan vi spare mange 

penge. Det skal bare gøres i god tid. 

 

Der skal også aftales træningstider i uge 7. Udvalg melder 

tilbage med træning. 

 

 

 

 

Alle 

udvalg 

12. Udtrækning af 

præmiespil for 

januar 

Udtrækning januar 

1, 16, 21, 22, 28, 64, 81, 82, 89, 102, 105, 108, 120, 138, 142 
 

13. evt Der foreslåes at vi inviterer til begynderstævne. De er ikke 

aldersdelt, men niveaudelt og man må hjælpe børnene i 

kampene. Godt så børnene kan forberede sig til almindelige 

stævner. 

USU hører Michael, om det er noget han vil stå for. 

 

USU 

 

Mødet slut kl. 19.30 
 
 
      

 

 
 

 

 

Erik Thøgersen      Karsten Westergaard   Lars Mikkelsen 

 

 

 

Lene Bjerre        Mie Hovmøller 

  


